
 

 

Årsberetning Cirrus RC Flyklubb 2024   

 

KlubbakƟviteten i 2024 har vært god, men anslagsvis noe mindre enn forrige år. Den er fortsaƩ preget 
av en kjerne av akƟve medlemmer, både av piloter som flyr for rekreasjon og av konkurransepiloter. 

Det er bredde i akƟvitetene. RC-seilflyging dominerer, fra nybegynner ARF «isopor» modeller, 
sportsglidere, vakre storglidere og heŌige, raske seilfly med kraŌig elektrooppseƩ, Ɵl små og store 
konkurransefly for klassene F3L (RES), F5L (RES), F3J (vinsj varighet), F5J (elmotor varighet). En del flyr 
også liƩ motorfly, helikoptre og droner når det passer. 

 

Flyplassen og hyƩa 

Flyplassanlegget på Spydeberg har vært ganske oŌe i bruk, også på hverdager. Det er imidlerƟd jevnt 
over få utøvere sammenlignet med anleggets kapasitet. Det synes fortsaƩ å være en god balanse i 
fordelingen av dager for rekreasjonsflyging og dager for konkurranseflyging. 

Flyplassen og bygningene ble ivaretaƩ godt, med flyplassforvalter Kjell Bentzen og gressklipper Alf 
Erik Ross i spissen. Som vanlig gjennom mange år leiet vi Ɵlleggsareal Ɵl modellflystripa og området 
ble også i 2024 benyƩet Ɵl vinsjing av seilfly og Ɵl konkurranser i flere klasser. Tilleggsarealet ble ved 
et par anledninger klippet av medlemmer ved bruk av mikroklubbens traktor. Sjåførmiljøet er 
imidlerƟd dårlig, i og med at dieseleksos leƩ trenger inn i kabinen. 

Plasthangarene er noe slitne, men holdes brukbare med enkelt vedlikehold.  

Den planlagte oppgraderingen av værstasjon m/ kamera ble ikke gjennomført siden 2G neƩet ble 
vedtaƩ oppreƩholdt på ubestemt Ɵd. 

På vårparten trådde lokalt regelverk for bruk av anlegget i verk. Regelverket skal fremme sikker bruk 
av flyplassanlegget og har taƩ høyde for å håndtere økning av akƟviteten. Formålsparagraf om 
klubbanleggets status som RC seilflyplass ble vedtaƩ på årsmøtet. 

 

Medlemsmassen 

Klubben talte ved årssluƩ 74 medlemmer, 6 færre enn ved årssluƩ 2023. 
 



Økonomi 

Klubben har en god økonomi. NLF-konƟngent fra ca 75 medlemmer, stevneavgiŌer, utleie av vinsjer Ɵl 
VM F3J på Starmoen, renter fra bankinnskudd og Grasrotandelen fra Norsk Tipping gav Ɵlsammen 
inntekter på kr 95.622,-. Regnskapet viser et overskudd på kr 39.352,-.  

Det var budsjeƩert med underskudd i 2024. Det var saƩ av penger Ɵl blant annet ny værstasjon og 
vedlikehold av klubbhuset. Nå har myndighetene besluƩet å beholde 2G neƩet i noen år Ɵl. Klubben 
vil derfor avvente med å byƩe værstasjon. 

Det ble ikke brukt midler Ɵl vedlikehold av klubbhus i 2024. 

Vi seƩer derfor av midler Ɵl deƩe i 2025. Blant annet oppgradering av kjøkken i klubbhuset. 

 
 
Klubbmøter 

Klubbmøter har vært gjennomført den andre torsdagen i hver kalendermåned. SommersƟd har vi 
møƩes på flyplassen. Vinter og senhøst har vi leiet lokaler hos Øvre Disen Vel i Oslo. Møtene har også 
i år for det meste vært gjennomført uten særlig planlagt av innhold. Julemøtet ble dessverre ikke 
forberedt godt og kun tre medlemmer møƩes Ɵl et noe redusert program. 

 

Hjemmesiden  

Hjemmesiden har vært en meget god kilde Ɵl informasjon for medlemmer og andre. 
AkƟvitetsprogrammet for året ble lagt ut Ɵdlig. Invitasjoner Ɵl akƟviteter har bliƩ lagt passe Ɵd i 
forveien og det har vært enkelt for deltagere å melde seg på. Ellers preges sidene av stevnerapporter. 
Innleggene blir lest mye. Mange er klikket på flere hundre ganger, noe som må regnes som mye i vårt 
nokså lille miljø. Nestleder Stein-Vidar Torø har også i år ståƩ for administrasjonen av hjemmesiden. 

 

Trenings og temakvelder 

Det ble invitert Ɵl RES-samlinger (rudder-elevator-spoiler) i april, mai og august, samt et F3L stevne 
den 22. september. Dessverre måƩe sistnevnte avlyses pga for få påmeldte. 

Det ble også invitert Ɵl fire treff for storseilfly, to i mai og to i juni. 

En treningsdag for F3J landslaget ble gjennomført 4. mai, som en del av forberedelsene Ɵl VM F3J på 
hjemmebane i august. 

 

Hanstholm 

En liten, men eksklusiv kjerne av medlemmer sƟlte på Hanstholmtreff KrisƟ Himmelfartsuken. Det ble 
rapportert om et meget trivelig treff med mye flyging. Tidvis fine forhold på hyƩehanget. 

 



Konkurranser 

Klubben arrangerte i 2024 et solid program med Norges Cup RC-seilflystevner på Spydeberg, 5 F5J NC 
(7 – 11) deltagere, 3 F3J NC (4 - 7 deltagere) og eƩ F3L NC (avlyst).  

Cirrus RCFK arrangerte dessuten NM F5J 22. juni. 10 deltagere, hvorav 7 Cirrus medlemmer. Stein-
Vidar Torø tok sølvmedalje. 

Klubben var også vertskap for NM F3J 31. august, med Lillehammer MFK som arrangør. Anlegget på 
Åsen var for anledningen ikke brukbart. 7 deltagere hvorav fem Cirrus medlemmer. Stein-Vidar Torø 
tok bronsemedaljen. 

Fire Cirrus medlemmer deltok i World Cup F3J på Starmoen 27-28. juli, Jonar Langseid, Arild Langseid, 
OƩo de Besche og Stein-Vidar Torø, sistnevnte best av dem med 13. plass i en konkurranse med høyt 
nivå eƩersom de fleste deltagerne også var med i påfølgende VM. 

Stein-Vidar Torø deltok i VM F3J, på landslag med SƟg M. Olsen og Jo Grini. Han hang lenge med i 
kampen om finale. Det holdt ikke helt inn og han endte på 24. plass. Det norske laget ble nummer 5. 

Klubben var også representert i andre internasjonale konkurranser. OƩo Jæger i presƟsjetunge Ikaros 
F5J Open i Sverige, der han to en sterk 3. plass. OƩo de Besche i Eurotour Samba Cup i Tsjekkia uten 
særlig hell, i Eurotour F5J Masters i Escalona, Spania, der han nådde finalen, og i det spanske 
nasjonale mesterskapet i Cáceres, der han tok bronsemedalje. 

 

Norge vertskap for FAI F3J World Championship på Starmoen 

NLF var arrangør av WC F3J og VM F3J på Starmoen 26.07-02.08. Cirrus medlemmer deltok akƟvt i 
planlegging og gjennomføring. Arild Langseid sørget for førsteklasses on-site informasjonssystem med 
lystavler og lyd. Kjell Bentzen gjorde en kjempeinnsats med rekruƩering og opplæring av Ɵdtagere, 
som gjennomførte perfekt. Begge nøkkelfaktorer for at verdensmesterskapet ble svært vellykket. Seks 
av Ɵdtagerne var fra Cirrus, Thea Langseid, Mari Langseid, Thorbjørn Jespersen, Øyvind Sørgård, 
Øivind Ellevog og Rune Undertun. Espen Bakke var Contest Director for begge konkurransene og OƩo 
de Besche Deputy Director for VM. 

 

Cirrus Cup 

11 piloter deltok i minst en konkurranse på Spydeberg. Kun to sƟlte i minst seks, som er maksimum 
tellende av de i alt ni konkurransene. Stein-Vidar Torø vant igjen den floƩe vandrepremien, Kjell 
Bentzen ble nr. to og OƩo Jæger (5 stevner) ble nr. tre. Premieutdelingen utsaƩ Ɵl årsmøtet 2025. 
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